
                                   

                                   Motie Grondwaterpeil

De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op 8 november 2022, 
behandelend de Programmabegroting 2023

Constaterende dat:

• Een grote ramp zich aan het voltrekken is
• Meer dan een miljoen huizen in Nederland aan het verzakken zijn
• We in Twenterand een aantal gebieden hebben waar huizen zichtbaar aan het 

verzakken zijn
• Het grondwaterpeil vaak genoemd wordt als de belangrijkste oorzaak van het zakken 

van de huizen
• Door o.a. de Vereniging Eigen Huis gepleit wordt voor een soort masterplan om dit 

probleem te erkennen en aan te pakken omdat de kosten voor het herstel nu 
afgewenteld worden op de huizenbezitters, die deze kosten niet kunnen dragen

• Verzakkingen ook steeds meer optreden in plattelandsgebieden

Van mening dat:

• Het niet te rechtvaardigen is dat huizenbezitters de kosten voor het herstel moeten 
betalen terwijl huizenbezitters nul invloed hebben op het grondwaterpeil

• Huizen vroeger werden gebouwd volgens de toen geldende richtlijnen, zoals huizen 
nu ook worden gebouwd volgens de normen en richtlijnen van nu

• Er ook in Twenterand huizen aan het verzakken zijn, als gevolg van het 
grondwaterpeil, waar wij geen weet van hebben omdat mensen het niet (durven) te 
melden om verschillende redenen 

• Het probleem van het verzakken van woningen wellicht ook speelt binnen het 
woningarsenaal van bijvoorbeeld Mijande Wonen

• Wanneer we inzicht hebben in de grootte van het probleem in Twenterand we deze 
feiten kunnen opwerpen bij de provincie, het waterschap en het Rijk



Verzoekt het college:

• Met een plan van aanpak te komen hoe inzichtelijk kan worden gemaakt hoe groot 
het probleem binnen onze gemeente nu is en kan worden in de toekomst 

• Dit plan in het derde kwartaal te delen met de raad
• Het plan van aanpak te voorzien van een financiële bijsluiter

En gaat over tot de orde van de dag.

Vriezenveen, 8 november 2022
PVV Twenterand, Erik Veltmeijer.


